

《单词百科:pathological是什么意思?pathological怎么发音?pathological的解释和用法》

英语单词pathological是什么意思?pathological怎么读?pathological怎么发音?简答网为您整理了pathological的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pathological怎么读

pathological的读音:[, pæ θ ə ' lɒ dʒ ɪ kl]

pathological的意思

1、adj.[医]病理学的;由疾病引起的;病态的, 疾病的;

pathological的相关词组

1、pathological process 病变;

2、pathological changes 病变;

pathological的近义词

- 1、ailing adj.生病的;不舒服的;
- 2、allergic adj.过敏的;过敏症的;对…极讨厌的;
- 3、bacteriological adj.细菌学的, 细菌学上的;
- 4、biochemical adj.生物化学的;
- 5、clinical adj.临床的;不带感情的;简陋的;

pathological的双语例句

- 1、They carefully noted the pathological changes in many diseased appendices.

他们仔细地观察了许多有病变的阑尾的病理变化.

- 2、Objective : To analyse the clinical manifestations , radiological features and pathological changes and its causative pathogens of Madura foot (Mycetoma).

目的:分析马杜拉足的临床X线 特点及某些征象的病理基础,并对致病菌加以探讨.

- 3、The pathological findings of a alpaca died of illness was observed.

对一例因病死亡羊驼的病理变化进行了详细的观察,并对其死亡原因进行了分析.

- 4、Multispectral imaging techniques providing additional spectral information in common pathological samples are used for image acquisition.

论文采用了一种新颖的多光谱成像技术,所采集的图像可以提供更多反映物质特性的光谱信息.

- 5、Objective : To study HRCT findings and pathological basis of bronchiectasis complicated by pneumorrhagia.

目的: 探讨支气管扩张症合并肺出血的HRCT表现及病理学基础.

- 6、Mink colibacillosis was diagnosed by the means of pathological examination, bacteria isolation and biochemical test.

通过对患病水貂进行病理剖检,
细菌纯培养,病毒检测,生化鉴定,确定是水貂大肠埃希氏菌病.

7、 Objective To study on clinical, pathological, radiological feature and treatment of the desmoplastic fibroma (DF) in the calvaria.

目的探讨颅骨硬纤维瘤 (desmoplasticfibroma,DF) 的临床、 病理、
放射学特征及治疗方法.

8、 Pulmonary embolism (PE) is one of the common clinical pathological syndromes.

肺 栓塞 是常见的临床病理综合征之一.

9、 Method: To analyze 23 cases of pathological diagnosed myoma of uterus after hysterectomy using revision analyze.

方法:

采用回顾性分析的方法,对子宫全切术后病理诊断子宫平滑肌瘤的23例病历进行分析.

10、 Conclusion There is not much correlation between pathological classification and molecular genetics of hydatidiform mole.

结论本研究结果不支持葡萄胎的遗传学类型与大体病理类型间有平行关系的论点.

11、 It is often transient and easily relieved. Pathological itching with skin changes usually signals dermatologic disease.

痒可引起一系列的感觉,从易于解除的轻微痒感到病理性的瘙痒(通常表明有皮肤病或全身性疾病).

12、 Methods: The clinical, imaging and pathological data of telangiectatic osteosarcoma in 12 cases were analysed.

方法分析12例毛细血管扩张型骨肉瘤临床、 影像及病理资料.

13、 He's a pathological liar.

他撒谎成性。

14、 Objective To study the relationship between hormone receptors and pathological characteristics in meningioma.

目的研究脑膜瘤性激素受体与肿瘤病理学特性之间的关系.

15、The image features were analyzed according to Nauta and were compared with operative and pathological findings.

分析所有的CT和 MRI资料,结合手术和病理结果,采用Nauta分型进行分析.

16、Objective To probe into application of image addition technique in diagnosing skull pathological changes.

目的探讨用影像叠加技术诊断颅底病变.

17、Hospital of domestic where home can treat pathological changes of pigment of ground retina at present?

目前国内哪家医院能够治疗眼底视网膜色素病变?

18、pathological fear/hatred/violence

无理由的恐惧 / 憎恨 / 暴行

以上是简答网为您整理的pathological怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于pathological的用法、pathological的释义、pathological的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pathological>